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Sammanfattning 

Stadsdelsnämnden har mottagit ett medborgarförslag om att anlägga 

en parklek i Årsta. Förvaltningen föreslår att förslagsställarens 

tanke om parklek i Årsta tas med i det pågående arbetet med 

parkplanen. 

 

Bakgrund 

Stadsdelsnämnden har mottagit ett medborgarförslag om att anlägga 

en parklek i Årsta, förslagsvis i Vättersparken eller Storängsparken. 

Parkleken skulle vara enligt Blecktornsparkens modell med 

verksamhet, personal, toalett, grillplats och djur. Förslagsställaren 

menar att det finns gott om fina lekplatser men saknas parklek i 

stadsdelen. 

 

Ärendets beredning 

Detta ärende har beretts av ekonomiavdelningen. 

  

Förvaltningens svar 

Stadsdelsförvaltningen är positivt inställd till att utöka 

möjligheterna för fler att delta i idrotts- och hälsofrämjande 
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aktiviteter i utomhusmiljö. En parklek med personal, toaletter och 

djurhållning innebär emellertid en mycket stor kostnad som i 

dagsläget inte ryms inom de ekonomiska ramar som förvaltningen 

har att förfoga över. På sikt skulle det dock kunna finnas möjlighet 

att närmare studera var och hur en parklek, likt den i 

Blecktornsparken, skulle kunna anläggas.  

 

För närvarande pågår arbetet med att ta fram en parkplan för 

stadsdelen. Syftet med denna parkplan är att göra en analys av 

samtliga parker och stråk i stadsdelen och ta fram riktlinjer för hur 

dessa bäst kan utvecklas framöver. Arbetet beräknas bli klart under 

första halvåret 2015. Förvaltningen föreslår därför att 

förslagsställarens tanke om parklek i Årsta tas med i arbetet med 

parkplanen.  

 

Bilagor 

Medborgarförslag, dnr 1.2.4.-655/2014, 2014-11-11. 

 


